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Agendapunt 1.4 Beschermd Wonen

Indiener: Wander van Laar, Gemeentebelangen

1. Wie gaan er zitting nemen in het AB?
Er komt geen AB en DB, omdat het niet om een GR gaat, maar om een centrumgemeenteregeling en 
een DVO. Het gemeentebestuur blijft zelf verantwoordelijk.

2. Waarom pakken wij dit niet lokaal op?
Het organiseren van BW kost relatief veel geld. Dit komt vooral omdat er veel specialistische kennis 
nodig is. De doelgroep heeft verschillende soorten psychiatrische problemen. Hierdoor hebben ze 
behoefte aan verschillende soorten ondersteuning. Door groepen met dezelfde beperkingen bij 
elkaar te laten wonen, blijft de zorg betaalbaar. Dit kan een kleinere gemeente niet zelf organiseren. 
Hiervoor is de doelgroep per gemeente te klein en te verschillend. Alleen door samen te werken, 
kunnen we de bestaande zorg en ondersteuning blijven aanbieden. 

3. Komen er ook voorzieningen in de directe omgeving van onze gemeente of moeten de inwoners 
waar het overgaat richting Nijmegen?
Instellingen voor Beschermd Wonen zijn regionale voorzieningen i.vm. de benodigde schaalgrootte. 
Deze voorzieningen staan voor een groot gedeelte in Nijmegen, maar we hebben ook voorzieningen 
in onder meer Tiel en Culemborg. Het is de bedoeling dat we de komende jaren kijken in hoeverre 
we het voorzieningenniveau in Rivierenland kunnen uitbreiden en wordt ook onderzoek gedaan naar 
de mogelijkheid van herstel vanuit de eigen woonplek. Dit is Beschermd thuis en kan alleen worden 
ingezet als de problematiek niet te zwaar is.

4. Wil graag inzage in de begroting van de gemeente Nijmegen inzake Beschermd wonen.
Vanaf 2022 gaan we een regiobegroting opstellen. Onze financieel adviseur is hier nauw bij 
betrokken en is nu ook bij de voorbereiding betrokken. 



Op dit moment zijn dit de voorlopige kosten BW 2020. 


